
Hei, olen Terhi Markula, ensikertalainen hallituksessa kaudella 20-21.

Vastuualueenani ovat sääntöpäivitykset ja muut sääntöihin liittyvät

asiat.

Aloitin ratsastuksen tammikuussa 1980 Tapiolan Ratsastuskoulussa ja olen

siitä lähtien, joitakin taukoja lukuunottamatta, ratsastanut

pääkaupunkiseudun eri ratsastuskouluilla. Leppävaaran Ratsastuskoululle

löysin syksyllä 1999. Siitä olikin hyvä jatkaa uusin opein uudelle

vuosituhannelle. Arvostan Leppävaaran ratsastuskoulussa etenkin

opetuksen tasoa ja sitä, että jokaisen eri asiakasryhmän tarpeet

huomiodaan, alkaen alle kouluikäisten miniryhmistä unohtamatta myöskään

meitä jo ”vähän” varttuneempia aikuisharrastajia. Samaan

monipuolisuuteen tähtäämme tietysti myös seuran toiminnassa.

Leppävaaravuosieni varrelle on mahtunut monia tärkeitä

hevos(poni)kavereita, joilta on ollut mahdollisuus oppia paljon. Kaikkia

ei voi luetella, mutta on pakko mainita kaunis Fabienne, iki-ihana

Triinu ja tuoreimpana tulokkaana hieno ja taitava Akvarell. Triinun

innoittamana rohkaistuin pari vuotta sitten ilmoittautumaan ensimmäisiin

Leppävaaran seurakisoihin. Sen jälkeen olenkin ollut mukana lähes

kaikissa seurakisoissa. Osallistumiseen minua motivoi lähinnä halu

kehittyä ratsastajana. Kannustaisinkin myös muita ”ei-kilpailuhenkisiä”

mukaan seuran kisoihin, koska tällä tasolla osallistuminen on ennen

kaikkea osa mukavaa harrastusta, eikä se edellytä erityislahjakkuutta

tai suurta tavoitteellisuutta. Toki lahjakkaille ja tavoitteellisillekin

on tarvetta ja on hienoa, että seurastamme sellaisiakin löytyy! Itse

edustan vahvasti ryhmää ”lahjattomat harjoittelee”.

Minut tavoittaa tallilta aika monena päivänä, yleensä Triinun ja

Akvarellin karsinoiden lähistöltä.


